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14. 3. 2024 v 16:00 hodin, zasedací místnost MěÚ Bystřice nad Pern. 

 
 

23 zástupců členských obcí: 

Blažkov, Bystřice n. P., Býšovec, Dalečín, Lísek, Nyklovice, Písečné, Rodkov, Rovečné, Rozsochy, Rožná, Sejřek, 

Strážek, Střítež, Sulkovec, Štěpánov n. S., Věchnov, Velké Janovice, Věstín, Věžná, Vír, Zvole, Ždánice 

Program  
 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatelů zápisu 

3. Odbor dopravy a silničního hospodářství (MěÚ BnP) – 16:05 h, Jiří Nykodým, agenda v rámci místních komunikací 

4. MAS Zubří země, o.p.s. – 16:15 h, Ing. Jarmila Zemanová, 1. výzva SZP (Společná zemědělská politika) 

5. Kraj Vysočina – 16:30 h, Mgr. Jiří Bína (vedoucí oddělení sociálních služeb), Mgr. Jan Tourek (radní KV – sociální 

věci), spolufinancování sociálních služeb v rámci Kraje Vysočina 

6. Hospodaření MB: navýšení DPP od 1.7.2024 + pracovní smlouva od září (paní Jarošová), DPP (paní Samková), GDPR 

v roce 2024-25, přezkoumání hospodaření svazku za rok 2023, Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace za rok 

2023, Návrh darovací smlouvy pro Kumšt (10 tis. Kč)   

7. Majetek MB – údržba a oprava současného vybavení 

8. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce, dotace KV, reklamní spolupráce s EG.D, Nadace ČEZ (podání žádosti); 

b) dětská umělecká soutěž – téma: Pestrý život na naší škole, spolupráce obcí a škol při přípravě výstavy v Jihlavě; 

c) MA21 – akce Putovní letní kino: účast na akci, dotace KV - kritéria MA21: schválení Hodnotící zprávy MA21 za 

rok 2023, schválení Plánu zlepšování MA21 na rok 2024; d) Nositel tradic Bystřicka 2024 – vyhodnocení komise ze 

dne 4.3.2024, schválení nového Nositele; e) Hry bez hranic – termín: 14.9.2024 (Písečné), stanovení termínu 

organizační porady, dotace KV, Nadace ČEZ (podání žádosti) 

9.     Diskuse a další organizační záležitosti: a) společný nákup elektřiny a zemního plynu na rok 2025; b) akce Čistá 

Vysočina; c) návštěva ZMOVR v roce 2024 – předběžný termín; d) COOP Velké Meziříčí – zkušenosti obcí 

(samoobslužné prodejny); e) zájem o školení – umělá inteligence pro administrativní profese – praktické příklady 

využití; f) bowling – informace o průběhu soutěže 

10.    Závěr jednání 

 

 

 

 

 

Členská schůze se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášeníschopná, viz. prezenční listina. 

Zápis z členské schůze Mikroregionu Bystřicko č. 01/24
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Z Á P I S 

 

1. Zahájení 

Předseda Mikroregionu Bystřicko pan Pokorný zahájil členskou schůzi v 16:05 hodin a přivítal všechny 

přítomné zástupce obcí.  

 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatele zápisu 

Předseda MB dále seznámil přítomné s obsahem dnešní schůze dle zaslaného programu. Následně dal 

hlasovat o jeho schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

  Hlasování:  Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Členská schůze dále schválila zapisovatele paní Dočkalovou a ověřovatele zápisu pana Sklenáře (starostu obce 

Velké Janovice) a pana Kadlece (starostu obce Dalečín). 

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

3. Odbor dopravy a silničního hospodářství (MěÚ BnP) 

Prvním hostem členské schůze MB byl Jiří Nykodým z odboru dopravy a silničního hospodářství, který obcím 

sdělil změny zákona č.13/1997 Sb. o pozemních komunikacích. Hlavní změna nastává u místních komunikací, 

jejichž agendu budou od 1.1.2024 nově vykonávat obecní úřady obce s rozšířenou působností. Z agendy 

obecního úřadů (tzv. ,,obce I“) tato činnost zcela zmizí. 

 

4. MAS Zubří země, o.p.s. 

Paní Zemanová informovala přítomné o připravované 1. výzvě SZP (dříve PRV), která bude vyhlášena v dubnu 

2024. Celková výše finanční alokace 1. výzvy MAS pro SZP bude činit 13 000 000 Kč. Projektové záměry lze 

bezplatně konzultovat na MAS. Bližší informace k výzvě budou uveřejněny na webových stránkách MAS: 

www.zubrizeme.cz/1-vyzva-mas-strategickeho-planu-szp/. Na závěr paní Zemanová shrnula ukončenou          

9. výzvu PRV, kde příjem žádostí probíhal do 15.1.2024 (příloha č.1 - prezentace). 

 

5. Kraj Vysočina 

Mgr. Jiří Bína seznámil zúčastněné s vizí financování pečovatelské služby v Kraji Vysočina založeném na 

solidárním principu. Nejdříve se vyjádřil k vývoji stárnutí populace v ČR a k projekci základních 

demografických charakteristik v Kraji Vysočina do roku 2050. V souvislosti s tímto tématem odprezentoval 

čtyři pilíře konceptu pečovatelské služby na území ORP, resp. ORP Bystřice nad Pernštejnem. Za Kraj Vysočina 

seznámil přítomné s dalšími trendy v sociální oblasti a přednesl jednotlivé kroky pro naplňování solidárního 

principu (příloha č.2). 

Dále byl také představen přehled příspěvků a počet klientů v jednotlivých obcích, který bude obcím zaslán 

společně se zápisem z dnešní schůze. 

http://www.zubrizeme.cz/1-vyzva-mas-strategickeho-planu-szp/
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Cílem solidárního principu financování sociálních služeb je dostupnost pečovatelské služby ve všech obcích i 

o víkendech. Důležitým krokem je dostat všechny relevantní informace k pečujícím osobám. Obce se budou 

muset dohodnout ohledně výše příspěvku, který bude každá obec na pečovatelské služby odvádět. ORP 

Bystřice nad Pernštejnem by měla být správcem těchto příspěvků. Realizace spolufinancování sociálních 

služeb by byla pravděpodobně nastavena od 1.1.2025. 

Starostové dále pro jednání zastupitelstev požadovali přesný popis úkonů pečovatelské služby, který bude od 

pana Bíny v dohledné době doplněn.  

 

6. Hospodaření MB 

 

Navýšení DPP od 1.7.2024, pracovní úvazek od 1.9.2024 (paní Jarošová) 

Starostům byla sdělena nová informace ohledně posunu termínu nástupu paní Benové, z důvodu další 

mateřské dovolené. Na schůzi předsednictva ze dne 13.2.2024 se již řešily možné alternativy řešení dané 

situace. Jako jeden z možných návrhů bylo navýšení úvazku účetní MB, paní Jarošové, která má kompletní 

přehled o činnosti a provozu MB a pomohla by paní Dočkalové také s běžným chodem kanceláře. Nadále by 

k této činnosti vykonávala také účetnictví. V současné chvíli má paní Jarošová DPP na 8 000 Kč/ měsíčně. Tuto 

DPP zvažujeme navýšit od 1.7.2024 do 31.8.2024 (na částku 18 tis. Kč hrubého), kdy by se paní Jarošová 

postupně seznamovala s běžnou agendou na MB. Od 1.9.2024 by se již jednalo o pracovní úvazek 0,6 (z toho 

0,1 úvazek na účetnictví). V jednání je i varianta, že s ní bude uzavřena pracovní smlouva již od 1.7.2024 

(nejdříve na částku 18 tis. hrubého a od 1.9. se navýší na úvazek 0,6) a současná DPP bude ukončena 

k 30.6.2024.  

Předseda MB dal hlasovat o schválení navýšení DPP a úvazku paní Jarošové. Návrh byl jednohlasně přijat.  

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

Paní Benová bude i nadále zpracovávat dotační problematiku dle aktuálního nastavení její DPP. V rozpočtu 

se dále počítá také s DPP pro paní Samkovou v období od 15.6. do 15.9.2024 (3 měsíce), která pomáhá 

s akcemi MB přes letní měsíce, a zároveň s výpůjčkou vybavení MB. V letošním roce bude také částečně 

zaškolovat paní Jarošovou v rámci mikroregionálních akcí z důvodu plánované dovolené paní Dočkalové 

v období od 28.6. – 10.7.2024 (včetně). 

 

GDPR v roce 2024-25 

S novým pracovním úvazkem paní Jarošové souvisí také snížení nákladů na GDPR již v roce 2024. Konkrétně 

bylo domluveno snížení odměny 26 500 Kč/měsíčně panu Ing. Petru Šnekovi. Tomu byla navržena částka 10 

tis. Kč + DPH/měsíčně. Pan Šnek požadoval zvýšení částky na 15 tis. Kč/měsíčně, která ale nebyla ze strany 

MB akceptována.  

Aktuálně tedy MB počítá se snížením částky na 10 tis. Kč/měsíčně + DPH od 1.7.2024. Na dalších 

podrobnostech smlouvy se budeme s panem Šnekem ještě domlouvat, ale měly by v ní být stanoveny také 

náklady za cestovné a hodinový tarif v případě konzultace přímo na obci.  
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V průběhu března byly obce a školy informovány panem Šnekem o vzniku kontrolního oddělení na ÚOOÚ 

zaměřeného na kontrolu subjektů státní správy. Z tohoto důvodu oslovil pan Šnek zúčastněné subjekty o 

zaslání návrhů termínů pro případnou kontrolu z jeho strany, aby měla obec/škola veškeré dokumenty 

v pořádku. 

Tyto kontroly měly probíhat zhruba do konce měsíce srpna, tedy v období, kdy se bude měnit také nastavení 

smlouvy s panem Šnekem. Pan Šnek následně navrhnul prodloužení původní smlouvy do konce prázdnin, aby 

byly zachovány stejné podmínky pro každý subjekt.  

Přítomní starostové vyhodnotili čas ke kontrole subjektů do 1.7. za dostačující a žádají pana Šneka o urychlení 

kontrol do požadovaného data, aby nedošlo k dalšímu navýšení rozpočtu MB. 

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

V případě zájmu pana Šneka je možná také osobní účast na dalším jednání členské schůze plánovaného 

v měsíci červnu. 

 

Přezkoumání hospodaření svazku za rok 2023 

Starostové obcí byli seznámeni s termínem auditu, který se uskuteční již zítra, dne 15.3.2024 v Rozsochách, 

kde sídlí účetní Mikroregionu, paní Jarošová. O jeho výsledku budou starostové informováni na dalším 

jednání schůze předsednictva/členské schůze. 

 

Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace za rok 2023 

Inventarizace byla provedena ke dni 31.12.2023 a ukončena dne 30.1.2024 vydáním Inventarizační zprávy. V 

rámci kontroly nebyly zjištěny inventarizační rozdíly. S výsledky inventarizace byl seznámen i předseda 

Mikroregionu Bystřicko, pan Pokorný. Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace (příloha č.3) byla schválena 

v rámci hlasování členské schůze. 

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Návrh darovací smlouvy pro Kumšt 

V rámci fotografické soutěže Zrcadlení poskytuje Mikroregion Bystřicko již pravidelně dar v hodnotě 10 tis. 

Kč, a to organizátorovi soutěže, kterým je spolek KUMŠT, z. s. 

Finanční dar je vždy poskytnut na uhrazení části nákladů vzniklých a přímo spojených s projektem 

fotosoutěže, případně na nákup nových panelů určených k výstavám, které využívá také Mikroregion a město 

Bystřice n. P. Pan Pokorný vyvolal tedy na členské schůzi hlasování o Návrhu darovací smlouvy pro Kumšt v 

hodnotě 10 tis. Kč (příloha č.4). Návrh byl jednohlasně přijat. 

  Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 
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7. Majetek MB 

Údržba a oprava současného vybavení 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o opravě skákacích hradů, která probíhala v průběhu měsíce 

ledna a února 2024. Dané opravy zajistila společnost Kubíček Factory s.r.o., jejíž provozovna se nachází v 

Černé Hoře u Boskovic. Celková částka za opravy činila cca 21 600 Kč, z čehož cca 4 tis. Kč byly následně 

přeúčtovány firmě (v rámci reklamace), která dodala špatné rozměry náhradních dílů (kluzné plochy a 

schůdků pro hrad Indián). Tyto díly musely být tedy ještě upraveny dle potřebných rozměrů, aby je bylo 

možné využívat. 

Paní Dočkalová bude ještě společně se zápisem z členské schůze zasílat obcím aktuální přehled veškerého 

vybavení společně s cenami za jejich zapůjčení. 

 

8. Mikroregionální akce 
 

Bystřicko čte dětem 2024 

Realizace 17. ročníku akce Bystřicko čte dětem aktuálně probíhá do 30.4.2024. Do akce se přihlásilo 23 

subjektů, kteří zorganizují celkem 74 čtení.  

Jak již byly zúčastněné obce a školy informovány, tak v letošním roce nebyla Mikroregionu Bystřicko přiznána 

krajská dotace ,,Bavíme se na Vysočině“. Ze strany EG.D nám bude opět poskytnut finanční příspěvek 30 tis. 

Kč.  

V souvislosti s nepřiznáním zmiňované dotace hledal Mikroregion jiné možnosti k pokrytí nákladů dané akce. 

Nakonec paní Benová podávala začátkem března ještě žádost o příspěvek Nadaci ČEZ v rámci Podpory 

regionů 2024, a to jak na akci BČD, tak na akci Hry bez hranic. O výsledku žádosti budou obce ještě 

informovány. 

 

Dětská umělecká soutěž  

V současné chvíli probíhá příjem dětských prací do umělecké soutěže (14. ročník), která nese název ,,Pestrý 

život na naší škole“.  Termín zaslání soutěžních prací mají školy, obce i jednotlivci stanoven do 3.5.2024.   

Aktuálně probíhají také přípravy na výstavu v Kongresové budově Kraje Vysočina s názvemb,,Školství a 

vzdělávání na Bystřicku aneb Vzdělané Bys3cko“, na které budou prezentovány (dle individuálního zapojení) 

vzdělávací instituce na našem území. Tato výstava bude probíhat od 4.4. do 28.4.2024. 

Obdobná výstava se plánuje také v měsíci listopadu 2024 v Městském muzeu Bystřice nad Pernštejnem.  

 

MA21 – Putovní letní kino 

Dotace MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI VYSOČINA byla pro letošní ročník akce Putovní letní kino již 

schválena, tudíž MB již ke konci měsíce února oslovil obce v rámci účasti na akci a rezervace dané aparatury. 

Se zmíněnou dotací souvisí také naplnění určitých kritérií v rámci MA21. Na členské schůzi byly tedy 

projednávány odpovídající dokumenty, a to Hodnotící zpráva MA21 za rok 2023 a Plán zlepšování MA21 na 

rok 2024 (příloha č.5 a č.6). Oba tyto dokumenty byly zaslány obcím před jednáním členské schůze k 
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prostudování. Předseda MB dal tedy hlasovat o jejich schválení. Příslušné dokumenty byly jednohlasně 

schváleny. 

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Nositel tradic Bystřicka  

Dne 4.3.2024 zasedala odborná komise, která měla za úkol vybrat nového Nositele tradic Bystřicka pro rok 

2024. V letošním roce obdržela čtyři nominace, z toho dvě nové a dvě opětovné, a nadále mohla také čerpat 

ze zásobníku nominací z minulých let. Komise nakonec navrhla udělit toto ocenění pro rok 2024 souboru 

Borověnka ze Štěpánova nad Svratkou, a to za zachovávání tradice folklóru na Bystřicku.  

O zvolení nového nositele dal hlasovat v rámci členské schůze předseda MB, pan Pokorný. Nositel tradic 

Bystřicka pro rok 2024 byl jednohlasně schválen.  

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 1   Nehlasoval: 0 

Schválení nového nositele bude ještě dále projednáno na nejbližším jednání Rady města Bystřice n. P. 

Novému Nositeli tradic Bystřicka vždy náleží titul, plaketa, diplom, panel a finanční odměna v částce                   

15 000 Kč (v případě právnické osoby, fyzická osoba obdrží 10 tis. Kč). Finanční dar poskytuje, jako již obvykle, 

Mikroregion Bystřicko a město Bystřice nad Pernštejnem ve stejné výši (tzn. 7,5 tis. Kč/5 tis. Kč každý subjekt). 

Slavnostní předání ocenění se předběžně plánuje v rámci konání bystřické poutě, která letos vychází na 

11.8.2024.  

 

Hry bez hranic 2024 

Letošní Hry bez hranic se uskuteční dne 14.9.2024 v obci Písečné. V rámci dotace Bavíme se na Vysočině 

nedošlo bohužel, i přes rychlé podání žádosti ze strany obce, k podpoře zmiňované akce. MB zkusil tedy podat 

začátkem měsíce března žádost o příspěvek Nadaci ČEZ v souvislosti s pokrytím patřičných nákladů. Aktuálně 

čekáme na výsledek žádosti. 

Termín organizační porady bude ještě stanoven po potvrzení účasti obcí v letošním roce. Informační e-mail 

k akci bude MB zasílat v měsíci dubnu. 

V rámci schůze byly také upraveny podmínky soutěže týkající se věkové hranice u dětí, která byla do této 

doby v rozpětí 0-15 let. Tato věková podmínka byla nahrazena reálným věkovým rozpětím od 6 do 15 let. 

Přítomní starostové berou změnu věkové hranice na vědomí a zároveň ji odsouhlasují. 

Hlasování: Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

9. Diskuse a další organizační záležitosti 

Společný nákup elektřiny a plynu na rok 2025  

Smlouvy, týkající se nákupu elektřiny a zemního plynu, mají zúčastněné obce na rok 2025 již uzavřeny. 

Konkrétně byl nákup zachován u našich současných dodavatelů pro rok 2024, tj. E.ON (elektřina) a Energie2 

(plyn). Zúčastněné obce již obdržely informace o smluvených cenách i podpisech daných smluv.  
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Akce Čistá Vysočina  

Paní Dočkalová přítomným starostům sdělila informace týkající se akce Čistá Vysočina (viz plakát – příloha č. 

7). V letošním roce proběhne sběr odpadu v termínu od 8.4. do 21.4.2024. Kancelář MB bude opět 

kontaktním místem k vyzvedávání pytlů a vest určených k akci (termín výdeje: 2.4. - 5.4.2024). Zúčastněné 

subjekty bude MB kontaktovat již osobně, po obdržení kompletního seznamu ze strany KV. 

 

Návštěva ZMOVR v roce 2024 

V rámci předsednictva byly navrženy různé termíny návštěvy letos hostujícího ZMOVR. Jednalo se konkrétně 

o termíny 5.6. – 7.6. a 12.6. – 14.6.2024. Z důvodu konání voleb do Evropského parlamentu ve dnech 7. a 8. 

června 2024 se tedy nakonec odsouhlasila návštěva ZMOVR v termínu 12.6. - 14.6.2024. Zástupci obcí tedy 

budou ještě osloveni v rámci potvrzení účasti ze strany MB. 

 

COOP Velké Meziříčí – zkušenosti obcí (samoobslužné prodejny) 

V rámci tohoto bodu byly řečeny zkušeností obcí v oblasti samoobslužných prodejen. Konkrétně pan Pokorný 

měl s COOPem jednání týkající se zřízení takovéto prodejny. V ČR funguje pouze malý počet samoobslužných 

prodejen převážně ve větších městech, které po instalaci kvitují 10% nárůst tržeb.  

Počáteční investice pro obec činí zhruba 500 tis. Kč. Následně si ale musí obyvatelé stáhnout aplikaci do svých 

chytrých telefonů. Měsíční udržovací poplatek pak činí 10 tis. Kč. Většina přítomných naznala, že takovýto 

systém může fungovat opravdu spíše ve městech, ne ale již na malé obci, kde je převážná většina nakupujících 

seniorů, kteří mnohdy neumějí ovládat moderní technologie. 

 

Zájem o školení – umělá inteligence pro administrativní profese 

Na základě podnětu pana Stalmacha (starosty obce Vír) byla projednána možnost školení v rámci umělé 

inteligence pro administrativní profese (znění webináře bylo obcím zasláno před jednáním členské schůze). 

K tomuto bodu podotkl pan Ondra (místostarosta města BnP), že MěÚ proškolil nedávno na podobné téma 

pan Sláma z Nového Města na Moravě. Na MěÚ proběhlo prozatím pouze vstupní školení v této oblasti. 

Zhruba za 3 měsíce by mělo proběhnout ale další, pokročilejší školení v oblasti IT. Pan Ondra tedy zjistí 

plánovaný termín školení a možnost rozšíření pro zástupce z obcí. Obce budou případně osloveny v rámci 

nahlašování předběžné účasti. 

Paní Jenčková (starostka obce Zvole) dále přítomné seznámila také s bezplatným webem Perplexity, kde po 

zadání osnovy/klíčových slov tvořeného dokumentu se vyhledají různé pomocné materiály k jeho tvorbě 

(odkazy, pdf, diplomové práce apod.). Tento web je ale dostupný pouze v anglickém jazyce. 

 

Bowling – informace o průběhu soutěže 

Dle informací od pana Stalmacha byla bowlingová liga nyní ukončena a vítězem se stal tým z obce Vír, na 

druhém místě se umístila obec Býšovec. Další zápasy by měly proběhnout opět v jarních měsících, popř. na 

podzim. Organizaci celé soutěže má na starosti pan Stašák (e-mail: janStasak@seznam.cz), kterého případně 

mohou kontaktovat i další obce v rámci účasti. 
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Informační panely 

Na minulých schůzí MB byla již také otevřena otázka převodu majetku, konkrétně informačních panelů, do 

vlastnictví obcí, které byly pořízeny městem BnP v letech 2006 a 2008. Konkrétně se jedná o panel, který 

zaznamenává z jedné strany informace o dané obci a z druhé strany informace o Mikroregionu Bystřicko – Za 

poznáním Zubří země.   

Město má ve svém vlastnictví uvedeny pouze panely vzniklé v roce 2006, nikoliv již 2008. Ty by chtěl nyní 

převést na obce formou darovací smlouvy. K tomuto bodu se přítomní vyjádřili, že ve většině obcí již panel 

ani fyzicky neexistuje, tudíž požadují přímé vyřazení z majetku města BnP, kterým se vyřídí celý proces přepisu 

na obce a s tím související administrativa.    

V rámci diskuse následně paní Dočkalová informovala o dotaci přes MAS Zubří země (Priorita 5 – Komunitně 

vedený místní rozvoj), jejíž vyhlášení se plánuje na září 2024. Dotace by mohla částečně pokrýt náklady s 

pořízením nových panelů, a to v případě, že by obce měly o aktualizaci a tvorbu nových panelů zájem.  

O zmiňovanou dotaci bude žádat také přímo TIC Bystřice nad Pernštejnem, které by chtělo zrekonstruovat 

prostor TIC a vytvořit mj. také aktuální informační letáčky obcí sloužící pro turisty. Text na informační letáčky 

se shoduje také s textem na informačních panelech, tudíž by se aktualizace daných údajů využila pro více 

věcí. TIC by zajistilo grafické zpracování daných věcí.  

Alokace v rámci odvětví cestovního ruchu by měla činit 2,2 mil Kč (min. dotace je 300 tis. Kč a spoluúčast 5 

%). Aktuálně tedy ale nevíme, zda TIC i MB na uvedenou dotaci dosáhne (dle počtu přijatých žádostí).  

Na schůzi se většina starostů přikláněla k výrobě nových panelů, další návrhy se týkaly modernějších 

technologií v oblasti cestovního ruchu, jako např. geocaching, konkrétně využití aplikace Geofun (tj. mobilní 

aplikace pro chytré telefony a tablety, která provádí návštěvníka zábavnou a soutěžní formou po 

nejzajímavějších místech v obci/regionu). Na červnové členské schůzi tedy budeme již řešit přesnější 

specifikaci dané žádosti o dotaci.  

 

Novela zákona o obcích 

V rámci změn v oblasti novely zákona o obcích platných k 1.1.2024 oslovil Mikroregion pana Klimenta 

(advokáta a pověřence pro ochranu osobních údajů). Ten MB poskytl prezentaci s patřičnými změnami 

v oblasti zákona o obcích i zákoníku práce. Obcím bude prezentace zaslána v samostatném e-mailu. 

 

 

9. Závěr jednání 

Po diskusi poděkoval pan Pokorný všem přítomným za jejich účast a popřál všem krásné blížící se velikonoční 

svátky. Následně byla první členská schůze v roce 2024 ukončena.  
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 ……………………………....................                  ……………………………………..........                ..………………………………......... 

              Jiří Sklenář                                              Ing. Pavel Kadlec    Libor Pokorný      

      starosta obce Velké Janovice                               starosta obce Dalečín                          předseda Mikroregionu 

 

 

Zapsala: 

 

 

  ……………………………………. 

          Jitka Dočkalová 


